
Ādažu vidusskolas 

Skolas padomes sēdes protokols 

Nr.1 

 

Ādažos, 2018. gada 8.janvārī 

Plkst.19.00 

Sēdi vada: J.Grasis  

Sēdi protokolē: S.Bukovska 

Piedalās: 35 Skolas padomes locekļu 

Pieaicinātie : Sabiedriskā transporta tehniskais direktors Aleksandrs Bogdanovs, 

Ādažu novada domes deputāts Anatolijs Antonovs. 

 

Darba kārtība: 

 

1.Tikšanās ar Sabiedriskā  transporta pārstāvi. 

2.Par projektu SKOLA 2030. (L.Pumpure). 

3.Dažādi. 

1.jautājums 

Sabiedriskā transporta tehniskais direktors A. Bogdanovs informē par izmaiņām 

autobusu kustības sarakstos.  

Diskusija ar vecākiem par transporta pakalpojuma  nepilnībām. Autobusu kustības 

saraksts nav piemērots, aptuvenam stundu beigu sarakstam. Par iepriekšējām Domes 

un pārvadātāja pārrunām informēja domes priekšsēdētājs M.Sprindžuks. Šobrīd 

pārvadātājs ir uzrunāts mainīt un pielāgot autobusu kustību sarakstus. Līgums ar  

konkrēto pārvadātāju ir līdz 2020 g. A.Bogdanovs iepazīstina ar perspektīvo plānu 

jaunu maršrutu izveidei. 

A.Bogdanovs atbild uz jautājumiem, aicina vecākus ziņot par pārkāpumiem un 

ierosinājumiem . 

A.BOGDANOVA t. Nr. 29245869 

 

2.jautājums 

 

Skolas direktores vietniece L.Pumpure prezentē projektu SKOLA -2030 . Tiek  

atspoguļots plānotā darba process pilota programmas projektā.( Prezentācija pieejama 

apskatei e-klasē) 

Vecāki tiek aicināti piedalīties  aktivitātē – viktorīnā par kompetenču izglītība. 

 

 

Nākošā Skolas padomes sēde notiks 2018. gada 5.februārī.  

 

Sēde beidzas plkst. 21.00  

 

Sēdes vadītājs:       J.Grasis  

 

Protokoliste:        S.Bukovska. 

 

 


